
Ontvangen: 12 maart 2019: om 17.13 uur 
 
Geachte leden,  
  
Op 18 februari jl. ontving agendering een technische vraag van de fractie GBLV (Marien van Wijk) 
naar aanleiding van de ingezonden brief van mw. Vader. (Wijkvereniging Leidschendam Zuid, zie 
bijlage) omtrent infrastructuur rond de Venestraat en nieuwe parkeerplaats aldaar. Het proces 
antwoord op de vraag treft u hierbij aan. 
  
Naar aanleiding van de ingezonden brief wil ik graag een vraag stellen. 
  
Het College heeft het regelmatig over goede input van inwoners en betrokkenen. Deze participatie 
wordt als zeer positief neergezet door het College en geeft de indruk dat er veel wordt geluisterd en 
er veel wordt gedaan met de informatie. 
Helaas moet ik als GBLV constateren dat het onder de bewoners en betrokkenen vaak heel anders 
wordt ervaren.  
Uit de brief van Mw. Vader blijkt dat er één onderzoek variant is getoond omtrent infrastructuur rond 
de Venestraat en nieuwe parkeerplaats aldaar.  
Dit is vreemd als de wijkvereniging Oud Zuid juist andere en meerdere voorstellen heeft gedaan als 
woordvoerder voor vele bewoners aldaar. Ook individueel zijn er meerdere opties ingediend. 
  
Mw. Vader gaat verder op navolgende onderwerpen in: 

1. Parkeerterrein Venestraat/Engels terrein 
2. Situatie in de Tol en IKC 
3. Situatie de Star 
4. Situatie Damcentrum (4 onderwerpen)  

  
Vraag 
Graag spoedig antwoorden en reacties op de vragen cq opmerkingen van mw. Vader op pagina 2&3. 
(13 vragen) en verdere opmerkingen, stellingen en vragen die Mw. Vader stelt n.a.v. 
bovengenoemde onderwerpen. 
  
Proces antwoord  
Op 14 november 2018 heeft een omgevingsbijeenkomst plaatsgevonden waarbij drie varianten zijn 
getoond voor ontsluiting van het parkeerterrein Venestraat, waarbij in twee gevallen ook de 
afsluiting voor autoverkeer van het Sluisplein is meegenomen. Aan de belanghebbenden is de 
mogelijkheid geboden om een eigen variant in te dienen, waar vele bewoners en ook de 
wijkvereniging gevolg aan hebben gegeven. Die input wordt zeer gewaardeerd. Deze input is 
samengevat in een verslag die te vinden is op https://www.lv.nl/herontwikkeling-terrein-achter-
leidsekade-venestraat.  

.  
Op de omgevingsbijeenkomst 30 januari is een terugkoppeling gegeven over de input van de 
bijeenkomst van 14 november 2018 en is aangegeven waarom gekozen is voor de onderzoeksvariant 
die op deze bijeenkomst is gepresenteerd. Ook dit is terug te vinden op bovengenoemde site. 

  
De brief van de wijkvereniging is weer een reactie op de laatste bijeenkomst. De vragen en zorgen 
van de wijkvereniging worden, evenals zorgen die mondeling door andere bewoners op de 
bijeenkomst zijn geuit, meegenomen in het onderzoek dat nu loopt naar de beste ontsluiting voor 
het parkeerterrein evenals het onderzoek naar de mogelijke afsluiting van het Sluisplein. Wij 
verwachten dit onderzoek in mei/juni af te ronden en zullen dan een terugkoppeling geven op wat 
er is gebeurd met de ingebrachte vragen, suggesties en zorgen. 

https://www.lv.nl/herontwikkeling-terrein-achter-leidsekade-venestraat
https://www.lv.nl/herontwikkeling-terrein-achter-leidsekade-venestraat


  
Niettemin is de beantwoording van de brief van de wijkvereniging momenteel in 
voorbereiding.  Omdat er, als gezegd,  nog diverse onderzoeken worden gedaan, kunnen nog niet 
alle vragen worden beantwoord.  Daar zal later op teruggekoppeld worden. Zodra de brief 
beantwoord is, zal deze ter informatie aan de raad worden toegezonden. Dat zal in ieder geval nog 
in maart zijn. 
 


